
ÒNom�s penso a seguir al LlagosteraÓ

ÒEquips de l'estranger i de segona A s'han interessat per mi, per� jo estic esperant la

trucada del meu club, que �s on vull estarÓ

ÒPujar ha estat un somni, no es pot demanar res m�sÓ

Chamorro, conduint la pilota en un par tit de la

temporada passada Foto: J.S.

Despr�s de ser una pe�a impor tant en l'ascens del Llagostera a

segona A, Salva Chamorro (Orihuela, 08-05-1990) recupera forces

a casa seva mentre espera impacient la trucada del seu club, amb

el qual encara t� un any de contracte. El davanter, tot i haver rebut

proposicions d'equips de segona A i de l'estranger, no pensa en res

m�s que no sigui continuar defensant la samarreta del

Llagostera.Despr�s de l'ascens sembla que en el Llagostera tot

est� una mica en stand by pel que fa a la confecci� de la

plantilla...Personalment, i em sembla que els meus companys estan

com jo, encara no en s� res, el club est� pendent de saber el

pressupost de qu� disposar�. Ens van dir que aquesta setmana

comen�arien a parlar amb nosaltres i estic en espera que em

truquin.Li agradaria continuar?I tant, aqu� al Llagostera he estat

molt a gust i m'agradaria continuar, espero arribar a un acord amb

el club ben aviat.Despr�s del gran curs que han fet deuen haver

cridat l'atenci� de m�s d'un club. Ha rebut gaires propostes?N'he

rebut de l'estranger i tamb� m'han temptejat equips de segona A,

per� no vull donar noms, perqu� ara mateix estic centrat a aprof itar

les vacances i seguir al Llagostera, que �s la meva prioritat. Tot el

que no sigui el Llagostera ho estic deixant for�a de banda.Qu� me'n

diu, del Girona? Va estar ben a punt d'anar-hi en el passat mercat

d'hivern.S�, a l'hivern vaig estar a punt de f irmar amb el Girona, per�

al f inal no va poder ser i ara no en s� res. Despr�s de l'ascens ha

anat tot molt r�pid, el club s'ha hagut de moure amb celeritat i

encara no puc avan�ar res, nom�s espero que ens els pr�xims dies

avancin les coses per a b�.Sigui com sigui, el futur de Salva

Chamorro passa per 2a A?S�, i espero que sigui al Llagostera. �s el

club que m'ha donat l'opor tunitat de viure tot aix�.Els �ltims dies

s'han produ�t molts canvis al club, com l'arribada de Santi Castillejo

a la banqueta i de Gerard Escoda a la direcci� espor tiva.S�, els

conec, per� no he pogut parlat amb ells, encara.Com diu, tot est�

anant molt r�pid, senyal que potser ni des del club s'esperaven

aquest ascens tan sonat.La veritat �s que al principi de temporada

no ens ho esper�vem. I en l'�ltima eliminat�ria de play-of f tothom esperava que pug�s el N�stic, per� nosaltres

sab�em que els pod�em guanyar, i ho vam fer.De tota manera, durant tot el curs ja es veia que eren un equip

especial, com tamb� el camp on jugaven...S�, ha estat incre�ble. Respecte al nostre camp, on hem estat molt

for ts, molta gent se'n queixava, per� no crec que s'hagin de buscar excuses. Hem merescut l'ascens, perqu�

hem estat millors durant la lliga regular i tamb� en el play-of f.En l'aspecte personal, com valora la seva

temporada?Doncs estic molt content de com m'ha anat tot, perqu� he jugat bastant i he donat tot el que he

pogut. Ha estat molt gran el que hem fet, no es pot demanar res m�s.Ara que han fet el salt al futbol



professional, seria interessant que es mantingu�s l'estructura de l'equip.S�, crec que per tenir �xit ser�

fonamental que el gros de l'equip es mantingui, tot i que segurament tamb� ens haurem de refor�ar una mica.
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